
 

 

Z á p i s 

z 21. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Rajhradice, konaného dne 27. 8. 2012 

 

Zahájeno: 18.05 hod.                                                                         Ukončeno: 22.05  hod. 

 

Přítomni: Ing. J. Bednář,V. Černý, M. Herman, Ing. E. Klašková,  Ing. J. Koláček, Ing. M. 

Komenda, Ing. F. Marcián, P. Nevídal, L. Přichystal, M. Přichystal, Ing. J. 

Vaníček 

Omluveni: J. Hudlík, Z. Mittner 

Neomluveni: J. Lipták, V. Pražák 

    

 

1. Technický bod 

Starosta obce zahájil 21. zasedání Zastupitelstva obce Rajhradice v 18.00 hodin a přivítal 

všechny přítomné. Konstatoval, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na Úřední 

desce OÚ Rajhradice a to po dobu sedmi dní přede dnem konání dnešního zasedání a dále 

konstatoval, že je přítomno   10  členů zastupitelstva, zastupitelstvo je tedy usnášení schopné. 

 

Zapisovatelem byl jmenován Luboš Přichystal a Z. Divišová. 

Dále starosta obce seznámil zastupitele, že je pořizován zvukový záznam jednání, který slouží 

pro potřebu pořízení zápisu tohoto jednání. 

Starosta uvedl, že zápis z předchozího zasedání byl řádně ověřen a je vyložen k nahlédnutí 

v kanceláři starosty.  

Starosta vyzval zastupitele, aby podali návrhy na ověřovatele zápisu o průběhu 21. zasedání 

ZO. Navrženi byli  V. Černý a Ing. J. Vaníček 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování. 

 

Usnesení č. 1 

ZO schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu 21. zasedání ZO Rajhradice pana Vladimíra 

Černého a pana Ing. Jiřího Vaníčka.  

Pro: 10 - Ing. J. Bednář,V. Černý, M. Herman, Ing. E. Klašková,  Ing. J. Koláček, Ing. 

M. Komenda, Ing. F. Marcián,  L. Přichystal, M. Přichystal, Ing. J. Vaníček  

Proti: 0   

Zdržel se: 0 

 

Starosta obce přednesl doplněný návrh programu zasedání. 

 

Program: 1. Technický bod 

  2. Zpráva kontrolního výboru 

  3. Zprávy z rady 

  4. Rozpočtové opatření č. 9 

  5. Zásady vybírání poplatku za zřízení vodovodní přípojky 

6. Přesun autobusové zastávky v „Loučce“ ve směru na Rajhrad před budovu      

    mateřské školy 

  7. Zveřejnění záměru prodeje pozemku p.č. 28/6 v k.ú. Rajhradice   

  8. Prodej pozemku p.č. 835/3 v k.ú. Rajhradice 

  9. Neoprávněný zábor části pozemku p.č. 157/100 a p.č. 448 v k.ú. Rajhradice 



           10. Úprava provozu v lokalitě „Habřina“ v okolí mokřadu 

           11. Dodatek ke Zřizovací listině mateřské školy 

           12. Darovací smlouva majetku JMK 

           13. Výběr dodavatele na stavbu „Přístřešek pro sběrný dvůr“ 

           14. Různé 

           15. Závěr 

 

Pan M. Přichystal navrhl, aby bod č. 2 – Zpráva kontrolního výboru byl přeřazen na konec 

programu z důvodu nepřítomnosti předsedy kontrolního výboru J. Liptáka. 

Zastupitelé souhlasili a programu ZO bude probíhat v tomto pořadí: 

 

  1. Technický bod 

  2. Zprávy z rady 

  3. Rozpočtové opatření č. 9 

  4. Zásady vybírání poplatku za zřízení vodovodní přípojky 

5. Přesun autobusové zastávky v „Loučce“ ve směru na Rajhrad před budovu      

    mateřské školy 

  6. Zveřejnění záměru prodeje pozemku p.č. 28/6 v k.ú. Rajhradice   

  7. Prodej pozemku p.č. 835/3 v k.ú. Rajhradice 

  8. Neoprávněný zábor části pozemku p.č. 157/100 a p.č. 448 v k.ú. Rajhradice 

             9. Úprava provozu v lokalitě „Habřina“ v okolí mokřadu 

           10. Dodatek ke Zřizovací listině mateřské školy 

           11. Darovací smlouva majetku JMK 

           12. Výběr dodavatele na stavbu „Přístřešek pro sběrný dvůr“ 

           13. Smlouva o zřízení věcného břemene JMP Net s.r.o. 

           14. Smlouva č. 4207-339/001/11 o zřízení věcného břemene E.ON Distribuce 

           15. Zpráva kontrolního výboru 

           16. Různé 

           17. Závěr 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování. 

 

Usnesení č. 2 

ZO schvaluje doplněný program dnešního zasedání. 

Pro: 10 - Ing. J. Bednář,V. Černý, M. Herman, Ing. E. Klašková,  Ing. J. Koláček, Ing. M. 

Komenda, Ing. F. Marcián, L. Přichystal, M. Přichystal, Ing. J. Vaníček  

Proti: 0   

Zdržel se: 0 

 

Pan M. Herman a pan Ing. J. Koláček oznámili, že si dnešní zasedání ZO nahrávají pro své  

soukromé účely. 

Ing. E. Klašková prohlásila, že s tímto nahráváním nesouhlasí. 

 

2. Zprávy z rady 

Zprávy z jednání rady obce dostali zastupitelé před zasedáním ZO e-mailem. 

M. Herman – dotaz na provoz školní jídelny v MŠ 

Starosta podal zastupitelům vysvětlení, že naše mateřská škola bude vařit pro nově zřízenou  

mateřskou školu v Rebešovicích, proto je na programu dnešního zasedání dodatek ke 

zřizovací listině MŠ, který tuto činnost ošetřuje. 

Ing. Bednář – dotaz na cyklostezku v ulici Za Kapličkou 



Starosta obce vysvětlil, že podnět k jednání o změně trasy cyklostezky přes ulici Za 

Kapličkou podal dobrovolný svazek obcí CZ Brno-Vídeň a rada obce tuto žádost projednala. 

Rada obce s návrhem nesouhlasila z důvodu narušení bezpečnosti a zvýšení provozu v obytné 

zóně v ulici Za Kapličkou.  

Ing. J. Koláček – dotaz, zda byla dotační smlouva na přidělení dotace na stavbu přístřešku pro 

sběrný dvůr podepsána a zda se již realizuje. 

Starosta konstatoval, že smlouva o poskytnutí dotace byla podepsána, ale k realizaci zatím 

nedošlo. Upozornil, že na dnešním ZO je v programu bod, který řeší výběr dodavatele této 

stavby. 

 

ZO bere na vědomí zprávy z rady. 

 

3. Rozpočtové opatření č. 9 

S rozpočtovým opatřením seznámila zastupitele účetní obce. 

V příjmové části rozpočtu se navyšuje pol. 1332 - znečišťování ovzduší o 0,5tis. Kč, pol. 

1334 - odvody za odnětí půdy o 42tis. Kč, pol. 1340-SDO o 25tis. Kč, snižuje se pol. 1347-

VHP o 35tis. Kč a navyšuje pol. 1351-VHP o 20tis. Kč a pol. 1355-VHP o 15tis. Kč. Dále se 

navyšuje pol. 1511 - daň z nemovitosti o 52tis. Kč, pol. 4222 - dotace sběrný dvůr o 220tis. 

Kč, § 1012 - příjem z pronájmu pozemků se navyšuje o 19tis. Kč, § 2119 - příjmy z úhrad 

dobývacího prostoru o 5tis. Kč, § 3639 - prodej pozemku o 79tis. Kč, § 3636 - věcná břemena 

o 2tis. Kč, § 3745 - přijaté neinves. dary o 4tis. Kč, ¨6171pol. 2111 - příjmy z poskytování 

služeb o 3tis. Kč a § 6171 pol. 2321 - neinvest. dary o 34tis. Kč. 

Ve výdajové části rozpočtu se navyšuje § 2212 - ulice Za Kapličkou o 30,9tis. Kč, snižuje se 

§ 3612 – bytové hospodářství o 25tis. Kč, snižuje se § 3635 - územ. plánování o 129tis. Kč, 

dále se navyšuje § 3722 - sběrný dvůr o 220tis. Kč, § 6171 - správa o 372tis. Kč a § 6320 -

pojištění se navyšuje o 16,6tis. Kč. 

Rozpočet obce Rajhradice se v příjmové i výdajové části navyšuje o 485,5tis. Kč. 

K rozpočtovému opatření diskutovali Ing. F. Marcián, Ing. J. Koláček, Ing. J. Bednář, M.  

Herman 

V průběhu projednávání tohoto bodu se dostavil v 18.20 hod. pan P. Nevídal. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování. 

 

Usnesení č. 3 

ZO schvaluje Rozpočtové opatření č. 9. 

Pro: 10 - Ing. J. Bednář,V. Černý, M. Herman, Ing. E. Klašková,  Ing. M. Komenda, Ing. F. 

Marcián, P. Nevídal, L. Přichystal, M. Přichystal, Ing. J. Vaníček   

Proti: 0   

Zdržel se: 1 – Ing. J. Koláček 

 

4. Zásady vybírání příspěvku za zřízení vodovodní přípojky  

Starosta konstatoval, že návrh zásad pro vybírání příspěvků zaslal cca před 14 dny všem 

zastupitelům k vyjádření a případně doplnění. Zpětnou vazbu obdržel jen od Ing. Marciána, 

Ing. Komendy a Ing. Bednáře. Dále starosta uvedl, že společně s Ing. Marciánem provedl 

další doplnění a finální verzi předkládá ZO k projednání. V diskusi bylo vzneseno několik 

připomínek, které je nutno do zásad ještě doplnit a konzultovat s právníkem. Dále bylo 

konstatováno, že součástí těchto zásad by měla být tzv. koncepce rozvoje vodovodu v obci, 

kterou přislíbil starosta společně s Ing. Marciánem do příštího zasedání ZO připravit. 

Tento bod bude znovu projednán na příštím zasedání ZO. 

 



5. Přesun autobusové zastávky v „Loučce“ ve směru na Rajhrad před budovu mateřské  

školy, obnovení linky č. 514. 

Starosta již po několikáté zopakoval, že hlavní důvod přesunu je nebezpečná stávající poloha 

zastávky bez možnosti bezpečného přístupu, absence chodníku a přechodu pro chodce. 

Dalším, neméně důležitým, důvodem přesunu je nesouhlas některých majitelů nemovitostí na 

ulici Hlavní s vybudováním zastávky před jejich nemovitostí a s vybudováním chodníku, 

který by byl přímo na zastávku napojen. Před budovou mateřské školy je pozemek obce a tím 

je zaručeno bezproblémové vyřízení územního a stavebního řízení. 

Při stavebním zásahu do zastávky je nutné ctít normy a předpisy –zachování rozhledových 

trojúhelníků apod. Návrh projektanta na posun zastávky byl projednán na veřejném 

projednávání dne 4.4.2012 v sále OÚ, kde bylo také projednáváno umístění chodníku na ulici 

Hlavní od MŠ až po nově navrženou polohu zastávky v Loučce. S posunem zastávky 

nesouhlasili majitelé přilehlých nemovitostí. S vybudováním nového chodníku nesouhlasili 

majitelé 3 přilehlých nemovitostí a od některých vlastníků přilehlých nemovitostí obec nemá 

do dnes žádnou reakci. Starosta konstatoval, že o vybudování chodníku v úseku od křižovatky 

ulic Hlavní, Na Kopečku po křižovatku Hlavní, Svratecká není zájem. Rada obce se shodla, 

že přesun autobusové zastávky přispěje k bezpečnosti občanů, s přesunem zastávky souhlasí a 

doporučuje zastupitelstvu přesun zastávky schválit. Rada navrhuje výstavbu chodníku, 

vzhledem zápornému postoji některých občanů, rozdělit na dvě etapy. První etapa navazuje na 

chodník před MŠ a končí u nemovitosti pana Hudlíka, tedy u křižovatky ulic Hlavní a Na 

Kopečku. Chodník bude ukončen místem pro přecházení nebo přechodem pro chodce. Druhá 

etapa, od křižovatky ulic Hlavní a Na Kopečku po řeku Svratku, by se realizovala, až 

v okamžiku kdy budou se záměrem výstavby souhlasit všichni dotčení vlastníci přilehlých 

nemovitostí. Bylo by ideální do dubna 2013 vyřídit územní souhlas a stavební povolení a 

dokonce roku 2013 výstavbu nové zastávky a chodníku zrealizovat. 

 

Obnovení linky 514 do Modřic není k dnešnímu dni reálné. Tuto možnost odmítá JMK i firma 

Kordis. Na základě této skutečnosti začal starosta obce jednat s ředitelem firmy Kordis o 

zřízení autobusové zastávky ve směru z Rajhradu v lokalitě v okolí železničního mostu 

směrem ke kašně. Do 14 dnů Kordis svolá místní šetření, na kterém se pokusí najít vhodné 

místo.  

 

V diskusi svůj souhlas s posunem zastávky vyjádřili M. Přichystal, Ing. J. Vaníček, Ing. J. 

Bednář. 

Ing. Koláček vyjádřil obavu, zda obec bude mít na realizaci peníze. 

Starosta v reakci uvedl, že v současné době se nejedná o celou částku nákladů na stavbu, ale 

jen na inženýrskou činnost, která zajistí vydání stavebního povolení.  

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování o přesunu autobusové zastávky v „Loučce“ ve směru 

na Rajhrad před budovu mateřské školy a o vybudování chodníku od MŠ po křižovatku ulic 

Hlavní – Na Kopečku.  

 

Usnesení č. 4 

ZO schvaluje přesun autobusové zastávky v „Loučce“ ve směru na Rajhrad před budovu MŠ 

a vybudování chodníku od MŠ po křižovatku ulici Hlavní – Na Kopečku. 

Pro: 11 - Ing. J. Bednář,V. Černý, M. Herman, Ing. E. Klašková, Ing. J. Koláček, Ing. M. 

Komenda, Ing. F. Marcián, P. Nevídal, L. Přichystal, M. Přichystal, Ing. J. 

Vaníček   

 

Proti: 0   



Zdržel se: 0 

 

6. Zveřejnění záměru prodeje obecního pozemku p.č. 28/6 v k.ú. Rajhradice. 

Starosta ZO sdělil, že se jedná o pozemek na konci ulice Nová, který sousedí se stavebním  

pozemkem paní Lenky Jelínkové, která projevila zájem o koupi tohoto obecního pozemku. 

 

Po diskusi starosta vyzval zastupitele k hlasování o zveřejnění záměru prodeje. 

 

Usnesení č. 5 

ZO schvaluje  zveřejnění záměru  prodeje obecního pozemku p.č. 28/6 v k.ú. Rajhradice. 

Pro: 11 - Ing. J. Bednář, V. Černý, M. Herman, Ing. E. Klašková, Ing. J. Koláček, Ing. M. 

Komenda, Ing. F. Marcián, P. Nevídal, L. Přichystal, M. Přichystal, Ing. J. 

Vaníček   

Proti: 0   

Zdržel se: 0 

 

7. Prodej pozemku p.č. 835/3 v k.ú. Rajhradice. 

Starosta konstatoval, že na základě podání paní O. Šimperové na Odbor dozoru a kontroly  

veřejné správy MV ČR byl prošetřen prodej pozemku p.č. 835/3 v k.ú. Rajhradice. Sdělení o  

výsledku šetření MV ČR bylo zasláno všem zastupitelům e-mailem. 

Ministerstvo vnitra shledalo v postupu obce pochybení a doporučuje provést nápravná  

opatření.  

- Sepsat se současným vlastníkem nemovitosti dohodu o vrácení plnění a zpět vzetí 

návrhu vkladu do katastru nemovitostí 

- Znovu zveřejnit  záměr prodeje pozemku 

- Po uplynutí zákonné lhůty schválit na ZO prodej pozemku 

 

ZO bere na vědomí. 

 

8. Neoprávněný zábor části pozemku p.č. 157/100 a p.č. 448 v k.ú. Rajhradice. 

Při inventarizaci nemovitého majetku obce Rajhradice byl zjištěn neoprávněný zábor části 

pozemku parcela č.157/100 a p.č. 448, které jsou v majetku obce Rajhradice. Zábor je tvořen 

posunutým plotem, který má tvořit společnou vlastnickou hranici pozemku p.č.157/100 

s pozemky p.č.482/1, 478/3, 478/2 a 475. U pozemku p. č. 448 je zábor tvořen cihlovou zdí. 

Celá situaci znázorněna graficky byla zaslána všem zastupitelům e-mailem. 

Starosta navrhuje tuto situaci řešit odkupem záboru od obce a to následujícím 

způsobem. 

- obec Rajhradice zajistí vyhotovení geometrického plánu na oddělení záboru 

z pozemku p.č.157/100 

- obec Rajhradice zajistí vyhotovení znaleckého posudku, který určí cenu pozemku 

v záboru 

- obec Rajhradice zajistí sepsání kupní smlouvy a vložení podepsané kupní smlouvy 

k zápisu do katastru nemovitostí 

- náklady na výše uvedené činnosti budou rozpočteny do kupní ceny převáděného 

pozemku 

- budoucí vlastník záboru se dostaví na OÚ Rajhradice podepsat kupní smlouvu a na 

jednom vyhotovení kupní smlouvy nechá pracovnicí OÚ ověřit svůj podpis. 

 

V diskusi M. Herman a Ing. Koláček hovořili o možnosti vydržení a úhrady nájmu za dobu  

záboru. 



Starosta v reakci uvedl, že tyto situace se vydržením neřeší, ale zavázal se zajištěním právního 

názoru do příštího ZO. Dále uvedl, že schválení zveřejnění záměru prodeje může dnes ZO 

provést a na příštím zasedání ZO se bude jednat o prodeji nebo vydržení. 

 

Po diskusi starosta vyzval zastupitele k hlasování o zveřejnění záměru prodeje. 

 

Usnesení č. 6 

ZO schvaluje  zveřejnění záměru  prodeje části obecního pozemku p.č. 157/100 a p.č. 448 

v k.ú. Rajhradice. 

Pro: 1 - Ing. J. Bednář,V. Černý, Ing. E. Klašková, Ing. J. Koláček, Ing. M. Komenda, Ing. F. 

Marcián, P. Nevídal, L. Přichystal, M. Přichystal, Ing. J. Vaníček   

Proti: 0   

Zdržel se: 1 – M. Herman  

 

 

9. Úprava provozu v lokalitě „Habřina“ v okolí mokřadu 

Starosta sdělil, že společně s komisí životního prostředí navrhuje úpravu provozu v lokalitě 

„Habřina“ v okolí mokřadu a to tak, že na přístupových cestách budou umístěny svislé 

dopravní značky „Zákaz vjezdu všem motorovým vozidlům“ s výjimkou povolení OÚ 

Rajhradice. Dále bude prostor mokřadu řešen tzv. Návštěvním řádem, který bude mimo jiné 

regulovat i pohyb psů. Celé toto opatření musí být zaneseno v pasportu komunikací a musí 

být ošetřeno veřejnou vyhláškou, kterou bude schvalovat ZO. V současné době proběhlo 

jednání se zhotovitelem dodatku k pasportu dopravního značení společností Urbania, která 

celou situaci projedná s Policií ČR. Vzhledem k tomu, že přístupové cesty a mokřad sám se 

nachází v k.ú. Rajhrad bude nutná i součinnost města Rajhradu. 

V diskusi Ing. Vaníček sdělil, že na ulicích Trávníky a U Sýpky, které přímo navazují na 

přístupovou cestu k mokřadu návštěvníci mokřadu nedodržují povolenou rychlost. Vzhledem 

k tomu, že na těchto ulicích se pohybují při svých hrách děti, požádal, aby na ulici U Sýpky 

byla rychlost snížena na 20 km/h tak, jak je to v obytné zóně. 

Starosta přislíbil projednat změnu rychlosti s Policií ČR. 

Starosta současně informoval o tom, že do změn bude na základě návrhu rady obce zahrnuto i 

snížení rychlosti mezi obcemi Rajhrad a Rajhradice na 50 km/h. 

ZO bere na vědomí. 

 

10. Dodatek č. 5 ke Zřizovací listině MŠ Rajhradice. 

Starosta předložil ke schválení Dodatek č. 5 ke Zřizovací listině MŠ Rajhradice, který řeší 

hostinskou činnost MŠ ve vztahu vaření jídel i pro MŠ Rebešovice. 

Tato hostinská činnost MŠ Rajhradice nebude nijak zatěžovat administrativu obce Rajhradice. 

Jedná se o smluvní vztah MŠ Rajhradice a MŠ Rebešovice. 

 

Starosta obce vyzval zastupitele k hlasování. 

 

Usnesení č. 7 

ZO schvaluje Dodatek č. 5 ke Zřizovací listině MŠ Rajhradice. 

Pro: 11 - Ing. J. Bednář,V. Černý, M. Herman, Ing. E. Klašková, Ing. J. Koláček, Ing. M. 

Komenda, Ing. F. Marcián, P. Nevídal, L. Přichystal, M. Přichystal, Ing. J. 

Vaníček   

Proti: 0   

Zdržel se: 0 

 



 

11. Darovací smlouva majetku JMK. 

Kopii smlouvy obdrželi všichni zastupitelé v podkladech pro dnešní jednání. Jedná se o 

darovací smlouvu mobiliáře pořízeného z rozpočtu JMK, který obec Rajhradice užívá. Jde o 4 

kusy stojany na jízdní kola, dva kusy betonových laviček a o dva kusy plastových 

odpadkových košů. 

 

Starosta obce vyzval zastupitele k hlasování. 

 

Usnesení č. 8 

ZO schvaluje Darovací smlouvu majetku JMK. 

Pro: 11 - Ing. J. Bednář,V. Černý, M. Herman, Ing. E. Klašková, Ing. J. Koláček, Ing. M. 

Komenda, Ing. F. Marcián, P. Nevídal, L. Přichystal, M. Přichystal, Ing. J. 

Vaníček   

Proti: 0   

Zdržel se: 0 

 

12. Výběr dodavatele na stavbu „Přístřešek pro sběrný dvůr“. 

Obec Rajhradice na základě žádosti o dotaci obdržela od KÚ JMK finanční dotaci ve výši    

220tis. Kč na stavbu „Přístřešek pro sběrný dvůr“. Touto stavbou omezíme vyvážení nasáklé 

dešťové vody v kontejnerech s velkoobjemovým odpadem. Dotace tvoří jen 70% nákladů, 

zbylých 30% nákladů musí uhradit obec Rajhradice ze svého rozpočtu. Letošní rozpočet obce 

tato investice neohrozí. V letošním roce se musí vyčerpat jen dotační prostředky, zbylá část 

bude proinvestována začátkem příštího roku.  

Byli osloveni tři dodavatelé, kteří po prostudování projektové dokumentace podali cenové 

nabídky: 

MARSTON – CZ, s.r.o. s částkou 548.000,- Kč bez DPH 

Jaroslav Gottvald a Kirš David Kovovýroba s částkou 424.512,- Kč bez DPH 

Mátl Jan – zámečnictví Rajhradice s částkou 294.000,- Kč bez DPH 

 

Starosta obce vyzval zastupitele k hlasování. 

 

Usnesení č. 9 

ZO schvaluje jako dodavatele stavby „Přístřešek pro sběrný dvůr“ firmu Mátl Jan – 

zámečnictví Rajhradice s částkou 294.000,- Kč bez DPH. 

Pro: 11 - Ing. J. Bednář, V. Černý, M. Herman, Ing. E. Klašková, Ing. J. Koláček, Ing. M. 

Komenda, Ing. F. Marcián, P. Nevídal, L. Přichystal, M. Přichystal, Ing. J. 

Vaníček   

Proti: 0   

Zdržel se: 0 

 

13. Smlouva o zřízení věcného břemene s JMP Net s.r.o. 

Dle zákona o obcích je schvalování smluv o zřízení věcného břemene v kompetenci rady 

obce, pokud si schvalování ZO nevyhradí. Vzhledem k důležitosti těchto smluv, starosta 

požádal ZO o vyhrazení schvalování smluv o zřízení věcného břemene pro ZO. 

Starosta obce vyzval zastupitele k hlasování. 

Usnesení č. 10 

ZO si vyhrazuje schvalování veškerých smluv o zřízení práva odpovídajícího věcnému 

břemenu včetně smluv o smlouvách budoucích o zřízení práva odpovídajícího věcnému 

břemenu. 



Pro: 11 - Ing. J. Bednář, V. Černý, M. Herman, Ing. E. Klašková, Ing. J. Koláček, Ing. M. 

Komenda, Ing. F. Marcián, P. Nevídal, L. Přichystal, M. Přichystal, Ing. J. 

Vaníček   

Proti: 0   

Zdržel se: 0 

 

Tato smlouva řeší plynové vedení pro novou zástavbu v ulici U Zvonice. Za zřízení tohoto 

věcného břemene obec obdrží částku 34.930,- Kč s DPH. 

 

Starosta obce vyzval zastupitele k hlasování. 

 

Usnesení č. 11 

ZO schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene s JMP Net s.r.o. č. JMP/Rajhradice/02-

1/12-2 a pověřuje starostu jejím podpisem. 

Pro: 11 - Ing. J. Bednář, V. Černý, M. Herman, Ing. E. Klašková, Ing. J. Koláček, Ing. M. 

Komenda, Ing. F. Marcián, P. Nevídal, L. Přichystal, M. Přichystal, Ing. J. 

Vaníček   

Proti: 0   

Zdržel se: 0 

 

14. Smlouva č. 4207-339/001/11 o zřízení věcného břemene s E.ON Distribuce, a.s. 

Tato smlouva řeší elektrické vedení v ulici U Zvonice s částkou 6.200,- Kč bez DPH. 

V diskusi bylo konstatováno, že částka za strpení věcného břemene je malá. Starosta přislíbil 

projednání výše částky s navrhovatelem a odložil projednání této smlouvy na příští zasedání 

ZO. 

 

 

15. Zpráva kontrolního výboru. 

Z důvodu neúčasti předsedy kontrolního výboru pana J. Liptáka starosta odsunul projednání 

tohoto bodu na příští zasedání ZO. 

 

 

16. Různé 

Ing. Koláček – upozornil na špatný stav autobusové zastávky ve směru na Rajhradice 

v Chrlicích. 

Starosta přislíbil zjištění způsobu možné nápravy jednáním s představiteli městské části Brno-

Chrlice.  

M. Přichystal – tlumočil požadavek pana J. Liptáka na finanční příspěvek na organizaci 

střeleckých závodů. 

Starosta v reakci uvedl, že dle jeho názoru Myslivecké sdružení Svratka má v rozpočtu 

přislíbenou dostatečnou finanční částku (20.000,- Kč), proto nepovažuje za nutné udělovat 

další finanční příspěvek. Starosta se dotázal zastupitelů na názor. Zastupitelů bez přítomnosti 

J. Liptáka nechtěli o věci dále jednat. 

Ing. Koláček – vznesl požadavek, aby se v prostoru zastávky u váhy do zimního období 

realizovalo nějaké opatření, které by vedlo ke zlepšení bezpečnosti chodců. 

Ing. Komenda vznesl poznámku týkající se nesrozumitelnosti a nekonkrétnosti upozornění 

pana Koláčka.  

Starosta se dotázal pana Koláčka, jaké opatření má na mysli. Dále konstatoval, že si je vědom 

složité bezpečnostní situace v prostoru zastávky u váhy, zopakoval veškeré kroky, které 

k tomu již byly učiněny a připomněl studii, kterou obec nechala vypracovat. Vzhledem 



k mimořádné finanční náročnosti není v tuto chvíli reálné projekt realizovat z obecních 

prostředků. Nicméně starosta sdělil, že opět vznese dotazy na možnou finanční spoluúčast 

dalších stran. Nelze svévolně namalovat přechod pro chodce, jak jsme toho byli svědky před 

MŠ. Situace se musí řešit společně s JMK hlavně kvůli své finanční náročnosti. Starosta 

přislíbil po volbách do krajského zastupitelstva obnovu jednání s představiteli JMK. 

 

17. Závěr 

Na závěr poděkoval starosta zastupitelům za účast a schůzi ZO ve 22.05 hod. ukončil 

 

 

 

Zapsal: L. Přichystal 

  Z. Divišová 

        Ověřil:  Ing. J. Vaníček, v.r. 

 

         V. Černý, v.r. 

 

    otisk razítka 

 

 

          Luboš Přichystal, v.r. 

             starosta obce 

 


